



01 Nov 2018
Harijan Metro, Malaysia

Author: No author available • Section: Setempat • Page: 35 • Printed Size: 115.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 4,530.30
Item ID: MY0034194392

isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.



Page 1 of 2

MPSepang terima sijil MBR

Cyberjaya: Majlis Perbandaran Sepang (MPSepang) dianugerahkan pensijilan dan penarafan dalam Malaysia Book of Records (MBR) bagi kategori pihak berkuasa tempatan (PBT) yang pertama membangunkan program pendidikan kesedaran mengenai denggi untuk murid tadika di sini, semalam.

Anugerah MBR itu berdasarkan kepada silibus 'Taska Free Aedes (TAFES)' yang dibangunkan MPSe-

pang bertujuan memberi pendidikan dan pendedahan awal mengenai kawalan dan pencegahan denggi di peringkat prasekolah.

Sijil penghargaan itu disampaikan wakil MBR, Siti Hajar Johor kepada Timbalan Yang Dipertua MPSepang, Muhammad Hafiz Shaari.

Muhammad Hafiz berkata, MPSepang menjadi PBT pertama yang mengadakan program itu yang turut dijayakan dengan kerjasama beberapa agensi luar lain.



MUHAMMAD Hafiz (tiga dari kanan) menerima Sijil Penarafan MBR pada majlis Mesyuarat Ahli-ahli Majlis MPSepang.

Headline	Kementerian tunggu laporan dakwaan guru tidak masuk kelas tujuh bulan		
MediaTitle	Kosmo		
Date	01 Nov 2018	Color	Full Color
Section	Negara	Circulation	155,996
Page No	8	Readership	467,988
Language	Malay	ArticleSize	226 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 5,865
Frequency	Daily	PR Value	RM 17,595



Kementerian tunggu laporan dakwaan guru tidak masuk kelas tujuh bulan

SHAH ALAM – Kementerian Pendidikan sedang menunggu laporan daripada Jabatan Pendidikan Negeri (JPN) Sabah berhubung dakwaan seorang remaja terhadap bekas guru Bahasa Inggerisnya yang dikatakan tidak masuk kelas selama tujuh bulan.

Timbalan Menteri Pendidikan, Teo Nie Ching yang turut terkejut meluahkan rasa kecewa sekiranya dakwaan bekas pelajar Sekolah Menengah Kebangsaan (SMK) Taun Gusi itu benar.

“Kami masih tunggu laporan daripada JPN Sabah kerana perkara ini telah tiga tahun berlaku, jadi kita masih tunggu



NIE CHING



SEORANG bekas pelajar SMK Taun Gusi dilaporkan menyaman guru Bahasa Inggerisnya kerana mendakwa tidak masuk ke kelas selama tujuh bulan pada tahun 2015.

laporan terperinci.

“Bagi saya ini adalah sangat mengecewakan, kalau memang aduan telah dibuat tetapi perhatian yang sewajarnya tidak diberi ke atas aduan tersebut, jadi kita perlu tahu di mana silapnya

perkara ini,” katanya di sini semalam.

Beliau berkata demikian sebagai mengulas laporan akhbar berhubung seorang remaja perempuan, Nafirah Siman, 18, memfailkan saman terhadap bekas

guru Bahasa Inggeris sekolahnya atas dakwaan tidak masuk kelas selama tujuh bulan.

Bekas pelajar SMK Taun Gusi itu memfailkan saman berkenaan terhadap Jainal Jamran yang didakwa tidak masuk kelas dalam tempoh berkenaan pada 2015, ketika dia berada di Tingkatan Empat.

Saman itu difailkan menerusi tetuan Roxana & Co pada 16 Oktober lalu dan dia turut menamakan pengetua, Suid Hanapi; Pegawai Pendidikan Daerah Kota Belud, Pengarah Jabatan Pendidikan Sabah, Kementerian Pendidikan dan kerajaan sebagai defendan.

Nafirah mendakwa, walaupun beberapa aduan dibuat, namun tiada tindakan diambil.



01 Nov 2018
Kosmo, Malaysia

Author: No author available • Section: Negara • Page: 50 • Printed Size: 193.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 5,009.00
Item ID: MY0034192992

isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.



MBSA anjur program jualan sayur petik sendiri



JUALAN. Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA) mengadakan program jualan sayur petik sendiri dari ladang sempena sambutan ulang tahun bandar raya Shah Alam ke-18 di Kebun Komuniti Persatuan Penduduk Rumah Teres, Seksyen 24, Shah Alam baru-baru ini.

Ketua Bahagian Korporat dan Perhubungan Awam MBSA, Shahrin Ahmad berkata, tujuan program itu diadakan adalah sebagai platform kepada komuniti setempat untuk mendapatkan sayur-sayuran dengan lebih murah dan segar.

Majlis itu dirasmikan oleh Pengerusi Jawatankuasa Tetap Infrastruktur



IZHAM (lapan dari kiri) dan Ahmad Zaharin (lapan dari kanan) bergambar ketika melawat Kebun Komuniti Persatuan Penduduk Rumah Teres, Seksyen 24, Shah Alam baru-baru.

dan Kemudahan Awam, Pemodenan Pertanian dan Industri Asas Tani Negeri Selangor, Ir. Izham Hashim.

Turut hadir Datuk Bandar Shah Alam, Datuk Ahmad Zaharin Mohd. Saad.



isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.

Pas bantah pesta arak

**Serah
memorandum
kepada IPD
Subang Jaya
dan MPSJ**

MUHAMMAD FAIZ SULONG

SUBANG JAYA

Pas Selangor menerusi Sekretariat #SaveUmmah menyerahkan memorandum kepada Ibu Pejabat Polis Daerah (IPD) Subang Jaya serta Majlis Perbandaran Subang Jaya (MPSJ) bagi membantah sebarang penganjuran pesta arak atau Oktoberfest di daerah ini.

Timbalan Ketua Dewan Pemuda Pas Selangor (DPPS), Mohd Hanapi Zulkapli ber-



Hanafi (kiri) ketika bertemu wakil daripada MPSJ untuk serahan memorandum membantah penganjuran pesta arak di Subang.

kata, serahan memorandum bantahan itu diharapkan mendapat perhatian sewajarnya daripada pihak berkuasa tempatan (PBT) setelah pihaknya menerima maklumat ia akan dianjurkan di salah sebuah hotel di Subang.

"Jadi menerusi serahan memorandum ini, kita meng-

gesa agar program ini tidak akan diluluskan di peringkat PBT dan tiada penganjuran program sedemikian di kawasan Subang.

"Kami berharap pesta arak ini tidak dianjurkan kerana ia bakal memberi kesan negatif yang cukup besar dari segi sosial dan kepada masy-



Wakil Sekretariat #SaveUmmah sewaktu hadir ke IPD Subang Jaya bagi menyerahkan memorandum bantah penganjuran pesta arak.

arakat, malah saya kira tidak ada perkara positif daripada penganjuran pesta arak.

"Kami juga menyeru seluruh rakyat khususnya di Selangor termasuk yang bukan Islam agar bersama-sama Sekretariat #SaveUmmah bagi menyuarakan rasa tidak bersetuju dengan pesta arak

yang tidak bermoral, bahkan ia bakal mendatangkan kemudaratan kepada masyarakat dan komuniti setempat," katanya ketika sidang media, semalam.

Selain DPPS, Sekretariat #SaveUmmah turut disertai Dewan Muslimat Pas Selangor serta Dewan Ulamak Pas

Selangor.

Serahan memorandum berkenaan kepada IPD Subang Jaya diterima oleh Ketua Polis Daerah Subang Jaya, Asisten Komisioner Mohammad Azlin Sadari pada jam 9.45 pagi sementara serahan kepada MPSJ pula diterima oleh wakil.

Selain itu, Hanapi yang juga Ketua Dewan Pemuda Pas Subang menyeru agar lebih ramai pihak menyokong gerakan bagi membendung aktiviti dan gejala tidak sihat yang boleh merosakkan nilai moral dalam masyarakat.

"Kita juga mengharapkan sokongan lebih ramai terutama di kalangan badan bukan kerajaan (NGO), parti-parti politik, pimpinan-pimpinan komuniti dan lain-lain bagi memastikan gejala-gejala mungkar dan maksiat dapat dibendung," katanya.



Pandu tak ikut undang-undang

109 warga asing dikesan lakukan pelbagai kesalahan jalan raya

MUHAMMAD FAIZ SULONG

CYBERJAYA

Seramai 109 warga asing dikesan melakukan pelbagai kesalahan yang melanggar undang-undang jalanraya negara ini dalam Op Bersepadu 4 (warga asing) pelbagai agensi, semalam.

Pengarah Jabatan Pengangkutan Jalan (JPJ) Selangor, Nazli Md Taib berkata, operasi berkenaan dijalankan

di tiga lokasi serentak sekitar Cyberjaya bersama beberapa agensi lain termasuk polis, Majlis Perbandaran Sepang (MPS), Agensi Anti Dadah Kebangsaan (AADK), Kastam dan Jabatan Alam Sekitar (JAS).

Menurutnya, operasi berkenaan dilaksanakan bagi memastikan pemandu warga asing memiliki lesen memandu dan pengenalan diri yang sah sebelum dibenarkan memandu.

"Pihak JPJ juga mengeluarkan 80 notis saman pelbagai kesalahan, enam notis arahan periksa serta 15 notis sitaan kenderaan.

"Daripada jumlah 109 warga asing yang dikesan, 30 daripadanya warga Nigeria, Pakistan (27), Indonesia (23), Bangladesh (20), India (8), Lebanon (1) serta Jordan (1).



Penunggang motosikal diperiksa dalam operasi berkenaan.

"Kita memandang serius perkara ini kerana masih ramai warga asing melakukan kesalahan jalan raya, kesalahan-kesalahan ini kita bimbang akan menyumbang kepada terjadinya kema-

langan," katanya, semalam.

Nazli berkata, dalam tiga operasi sebelum ini sepanjang 2018, pihaknya mengesan seramai 392 warga asing yang melanggar undang-undang jalan raya selain men-

geluarkan 3074 notis saman.

"Kita akan teruskan operasi seperti ini bersama PDRM dan pihak berkuasa tempatan (PBT) bagi memastikan warga asing patuh undang-undang dan faham

info

Dalam tiga operasi sepanjang 2018, sebanyak 2074 notis saman dikeluarkan kepada 393 warga asing

peraturan pemanduan jalanraya di negara ini.

"Bermula tahun depan, kita akan mengambil inisiatif proaktif dengan kerjasama institusi pendidikan antarabangsa di sekitar Cyberjaya, untuk membuat sesi khas bersama JPJ dan PDRM setiap kali sesi pendaftaran pelajar warga asing baharu.

"Jadi kita boleh jelaskan kepada mereka sejak awal berkaitan undang-undang dan peraturan jalan raya," katanya.

Headline	500 bakal sertai larian bendang		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	01 Nov 2018	Color	Black/white
Section	Selangor & KL	Circulation	160,000
Page No	21	Readership	509,000
Language	Malay	ArticleSize	54 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 532
Frequency	Daily	PR Value	RM 1,596



500 bakal sertai larian bendang

SABAKBERNAM - Kira-kira 500 peserta tempatan dan antarabangsa dijangka menyertai program larian bendang sejauh 13 kilometer dianjurkan sempena Karnival Pelancongan Sabak Bernam, 10 November ini.

Setiasaha Majlis Daerah Sabak Bernam (MDSB), Mohd Muktafi Sarpan berkata, pendaftaran program bermula pada jam 6 pagi dan pelepasan larian dijangka pada jam 7 pagi di Stadium Sungai Besar,

Menurutnya, larian bendang yang diadakan sejak tiga tahun berturut-turut sempena penganjuran karnival pelancongan itu menawarkan hadiah wang tunai keseluruhan berjumlah RM2,950.

Maklumat lanjut boleh melayari <http://larianbendangsungaibesar.blogspot.com> atau <http://catursabakbernam.blogspot.com>.

Headline	PPC bukti semangat tidak pernah padam		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	01 Nov 2018	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	160,000
Page No	22	Readership	509,000
Language	Malay	ArticleSize	199 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 3,394
Frequency	Daily	PR Value	RM 10,183



PPC bukti semangat tidak pernah padam

TANJONG KARANG – Berkat semangat yang tidak pernah padam dalam berkhidmat untuk masyarakat diterjemahkan dengan penerimaan Pingat Perkhidmatan Cemerlang (PPC) buat kali pertama.

Pegawai Bomba Kanan II Balai Bomba dan Penyelamat (BBP) Tanjong Karang, Zuraini Mohamed Rawian bersyukur kerana terpilih menerima pingat bersama suaminya, Penolong Kanan Penguasa Bomba, Mohamed Sabri A Shamsudeen yang menerima Pingat Keberanian Terbilang (PKT).

Menurutnya, ia anugerah



Zuraini (tengah) bersama ketuanya, Azmi (kiri) yang turut menerima PP dan Asmori yang menerima PJK.

berganda buat beliau sekeluarga, sekaligus menjadi hadiah teristimewa sepanjang 26 tahun berkhidmat. “Saya sangat bersyukur sebab tak sangka menjadi

salah seorang penerima dan lebih seronok apabila suami saya dan dua lagi pegawai dapat naik ‘pentas’ istiadat sama,” katanya.

Menurutnya, anugerah itu menjadi koleksi atas kecomerlangan sepanjang perkhidmatan memandangkan pernah menerima pingat cemerlang bomba dan anugerah perkhidmatan cemerlang.

“Saya mahu jadikan diri sebagai ‘role model’ buat lima anak supaya mereka mampu berjaya di dunia dan akhirat walaupun hanya berpeluang belajar sampai SPM.

“PPC ini juga hadiah

untuk Allahyarhamah ibu yang banyak berusaha pastikan saya jadi pegawai bomba,” katanya.

Zuraini antara tiga pegawai BBP Tanjong Karang diketuai ketuanya, Penolong Penguasa Bomba Azmi Abbas yang menerima PPC dan Pegawai Bomba Asmori Mansor pula menerima Pingat Jasa Kebaktian (PJK).

Anugerah berkenaan disampaikan pada Majlis Istiadat Pengurniaan Pingat Negeri Selangor Darul Ehsan sempena Hari Keputeraan Duli Yang Maha Mulia Sultan Selangor, Sultan Sharafuddin Idris Shah Ke-72.



6 kilang operasi secara haram

Pemeriksaan dilakukan susulan aduan berhubung isu pencemaran

ARZIANA MOHMAD AZAMAN

KUALA SELANGOR



MOHD JEFRIEE



Pemilik kilang yang gagal menyelenggara asrama pekerja sehingga menyebabkan kekotoran premis turut dikenakan notis.

Enam kilang di Jalan Keretapi Lama, Tambak Jawa di sini dikesan beroperasi secara haram hingga menyumbang kepada kacau ganggu, bau busuk dan pencemaran sungai berhampiran.

Pengarah Jabatan Kesihatan dan Persekitaran Majlis Daerah Kuala Selangor (MDKS), Mohd Jefriee Abd Manaf berkata, pihaknya menjalankan siasatan susulan dakwaan penduduk

berhubung air sungai kotor disebabkan kumbahan kilang tidak terkawal di kawasan itu.

"Hasil pemeriksaan dapati, wujud air kumbahan berwarna hitam dan berbau busuk mengalir di kawasan sungai disebabkan sisa kilang yang disyaki.

"MDKS beri notis dan cadangan penambahbaikan supaya pencemaran tidak berulang," katanya.

Beliau berkata, pemeriksaan lanjut

dijalankan mendapati terdapat sebuah kilang berlesen gagal menyelenggara asrama pekerja dengan baik, manakala enam lagi beroperasi secara haram.

"MDKS juga beri dua kompaun kepada pemilik kilang berlesen supaya mematuhi arahan untuk bersihkan kawasan dan menyelenggara asrama pekerja dengan baik.

"Enam kilang lagi yang

dikenal pasti beroperasi tanpa lesen dikenakan notis kacau ganggu sebelum operasi bersepadu dengan agensi berkaitan," katanya.

Mohd Jefriee berkata, kompaun dikenakan sehingga maksimum RM1,000 sebagai pengajaran.

"Bagi kilang yang tidak berlesen, MDKS cadangkan supaya mohon lesen, selain buat kolam tadahan dan rawatan sisa kumbahan

dalam kawasan kilang.

"Pemantauan dilaksanakan berkala bagi memastikan kawasan kilang bersih dan jika gagal, tindakan penguatkuasaan akan dilaksanakan," katanya.

Penduduk, Hazri Mardan, 50, berkata, pihaknya membangkitkan isu sama kepada pihak kilang terbabit tetapi diberikan alasan tidak munasabah semata-mata mahu

info

- Sisa kumbahan yang mengalir jadi punca air bau busuk
- Kompaun dikenakan maksimum RM1,000

mengalihkan perhatian.

Menurutnya, aduan turut dipanjangkan kepada ahli Majlis Daerah Kuala Selangor dan wakil kilang untuk penjelasan lanjut.

"Bagaimanapun ketika kami datang adu hal ini, wakil kilang dakwa air parit yang mengalir ke sungai kotor disebabkan sisa kumbahan mandian pekerja asing.

"Bila kami siasat, rupanya memang sisa kumbahan kilang terbabit yang mengalir keluar di bahagian belakang jadi punca air berbau busuk tetapi pihak kilang boleh pula salahkan pekerja asing," katanya.

Headline	MPK siap sedia 24 jam		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	01 Nov 2018	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	160,000
Page No	24	Readership	509,000
Language	Malay	ArticleSize	372 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 6,345
Frequency	Daily	PR Value	RM 19,035



MPK siap sedia 24 jam

Skuad Pantas jadi responden awal beri maklumat, sedia hadapi Monsun Timur Laut

AZIE YAHAYA

KLANG

Pasukan Tindakan Segera (Skuad Pantas) Majlis Perbandaran Klang (MPK) sedia beroperasi 24 jam bagi menghadapi musim Monsun Timur Laut yang dijangka berlarutan hingga Disember ini.

Yang Dipertua MPK, Datuk Mohamad Yasin Bidin berkata, skuad terbabit juga akan bertindak sebagai responden pertama yang menyampaikan maklumat dan



Yasin bercakap kepada pemberita selepas mesyuarat MPK, semalam.

laporan bencana.

Menurutnya, Jabatan Meteorologi Malaysia Selangor meramalkan purata taburan hujan pada November paling tinggi iaitu 250mm

hingga 370mm.

"Dijangka fenomena air pasang besar akan berlaku pada 7 hingga 8 November ini setinggi 5.4 meter. Jangkaan hujan tinggi menyebabkan

banjir dan banjir kilat di kawasan berisiko," katanya pada sidang media selepas mempengerusikan Mesyuarat Penuh Bulanan MPK, di sini, semalam.

Beliau berkata, kawasan dikenal pasti berisiko banjir adalah Kampung Telok Gong, Kampung Perigi Nenas, Pulau Indah, Bandar Puteri, Kampung Delek dan Persiaran Hamzah Alang.

"Pusat pemindahan bersedia dibuka di Dewan Meru bagi kawasan Klang Utara, Dewan Kampung Kuantan, Dewan Sentosa dan Dewan Telok Pulai bagi kawasan Klang Selatan selain pusat pemindahan di bawah seliaan Pejabat Tanah dan Daerah," katanya.

Tambah Mohamad Yasin, pihaknya juga membuat pemantauan dan pembersihan saluran parit di seluruh kawasan terutama berisiko tinggi bagi mengelakkan masalah aliran.

"Kita turut mengarahkan semua jabatan berkaitan bersedia dari segi logistik serta tenaga kerja bagi menghadapi sebarang kejadian

yang tidak diingini.

"Justeru kita nasihatkan semua warga Klang terutama mereka yang tinggal berhampiran kawasan berisiko banjir dan banjir kilat dapat mematuhi arahan yang dikeluarkan oleh pihak keselamatan selain mengambil langkah persediaan sewajarnya dalam menghadapi sebarang kemungkinan," katanya.

Dalam perkembangan lain, katanya, sebanyak 50 anjing liar ditangkap dalam ops penangkapan anjing yang dilaksanakan pada 26 hingga 28 Oktober lalu di Sungai Lima dan Pulau Ketam.

"Ops ini dijalankan selepas aduan orang ramai berhubung kehadiran anjing liar di kawasan mereka.

"Tahun lalu, kita menangkap 11,987 anjing liar manakala sehingga Oktober lalu, sebanyak 5,867 anjing liar ditangkap di seluruh kawasan selian MPK," katanya.

Headline	Petaling Perdana bolot banyak kategori		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	01 Nov 2018	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	160,000
Page No	38	Readership	509,000
Language	Malay	ArticleSize	757 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 12,913
Frequency	Daily	PR Value	RM 38,739



Johan keseluruhan Karnival Kecemerlangan Pendidikan Prasekolah Peringkat Negeri Selangor 2018

FAEZAH MUDA

KLANG - Petaling Perdana dinobatkan johan keseluruhan Karnival Kecemerlangan Pendidikan Prasekolah Peringkat Negeri Selangor 2018.

Kemenangan itu dicapai apabila daerah tersebut berjaya memenangi sebahagian besar kategori dipertandingkan iaitu Smart Speller Lelaki dan Perempuan, Susun Huruf Jadi Perkataan dan Perucapan Berirama.

Ketua Sektor Pengurusan Sekolah, Jabatan Pendidikan Negeri (JPN) Selangor, Nor Faridah A Bakar berkata, program seumpama itu memupuk kejayaan kanak-kanak prasekolah kerana itu adalah jejak pertama mereka di bangku sekolah.

"Bagilah mereka sokongan padu dan ruang kepada mereka menimba sebanyak mungkin ilmu yang ada terutama bidang akademik serta ilmu dalam meningkatkan sahsiah diri anak-anak.

"Moga murid ini menjadi seorang anak yang berjaya, seorang murid yang berani dan yakin dengan kebolehan diri sendiri," katanya.

Petaling Perdana bolot banyak kategori



Kanak-kanak dan guru Petaling Perdana merayakan kemenangan setelah dinobatkan johan keseluruhan Karnival Kecemerlangan Pendidikan Prasekolah Peringkat Negeri Selangor 2018.

Beliau berkata demikian ketika merasmikan Majlis Penutupan Karnival Kecemerlangan Pendidikan Prasekolah Peringkat Negeri Selangor 2018 pada 18 Oktober lalu di Hotel Goldcourse, di sini.

Pada pertandingan tersebut, Petaling Utama turut mendapat johan bagi kategori Menulis Ayat

Mudah (Bahasa Melayu) serta Daerah Gombak mendapat johan Menulis Ayat Mudah (Bahasa Inggeris).

Nor Faridah turut berkata, aktiviti yang dipertandingkan pada hari tersebut berasaskan kokurikulum silibus prasekolah.

"Contoh dalam muzik dan perkusi, kita terapkan penggunaan alat muzik

kerana nyanyian adalah sesuatu yang menghiburkan.. dari situ akan menarik minat murid belajar.

"Apabila minat ada dalam diri, bermulanya kembara ilmu yang akan ditimba oleh mereka.. jadi bagilah keutamaan kepada mereka, guru dan ibu bapa berilah perhatian khusus serta kelas dipantau sentiasa," katanya.

Menurutnya, persiapan sebegini dilakukan bagi memastikan murid yang masuk ke tahun 1 sudah pandai membaca.

"Kesilapan besar kita jika tidak memberi pendidikan yang secukupnya kepada mereka.. umur yang baik untuk memulakan pendidikan adalah seawal tiga tahun," ujarnya.

Sementara itu, Penolong Pengarah Kanan Unit Pengurusan Prasekolah Selangor, Kholishah Hassan berkata, pertandingan disertai 10 daerah seluruh Selangor itu pamerkan kualiti persembahan kanak-kanak lebih baik berbanding tahun lalu

Guru pembimbing Muzik Perkusi dan Formasi SK Taman Jasmin, Kajang, Daerah Hulu Langat, Intan Fatimadzirah Zainalabidin berkata, beliau sangat terharu mendapat Johan Kategori Pertandingan Muzik Perkusi dan Formasi.

"Ini kali pertama sekolah kami sertai...kanak-kanak dilatih dalam masa dua minggu. Walaupun mereka tiada asa muzik, tetapi mendapat hasil sebegini.

"Untuk mengingatkan mereka mengikut step, latihan perlu dibuat sentiasa.. banyakkang dengar lagu dan ikut bit.. baru latih corak irama," jelasnya.



Johan kategori Pertandingan Muzik Perkusi dan Formasi, Daerah Hulu Langat.



Pasukan naib johan Kategori Parucapan Berirama Daerah Gombak.



Kanak-kanak wakil daerah Klang ketika menyertai Pertandingan Perucapan Berirama.



Pasukan johan Kategori Perucapan Berirama Daerah Petaling Perdana.

Headline	Selangor United cari pemain Liga Perdana 2019		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	01 Nov 2018	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	160,000
Page No	51	Readership	509,000
Language	Malay	ArticleSize	251 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 4,281
Frequency	Daily	PR Value	RM 12,844



Selangor United cari pemain Liga Perdana 2019

KLANG - Pemain tempatan yang berminat terutama dan berpengalaman serta berusia bawah 30 tahun, dialu-alukan hadir menjalani sesi ujian pemilihan skuad Liga Perdana Selangor United bagi musim 2019.

Setiausaha pasukan, Mohd Nizam Hashim berkata, ujian akan diadakan pada 3 dan 4 November ini di Padang Kelab Kilat, Bangsar dari jam 8 pagi hingga 12 tengah hari.

Katanya, Selangor United dinaikkan ke Liga Perdana 2019 selepas mara ke separuh akhir seterusnya muncul naib juara Piala FAM, September lalu.

"Pemain dikehendaki membawa kelengkapan sukan sendiri yang bersesuaian dan menanggung segala kos menghidrinya," katanya.

Mereka yang berminat, boleh menghubungi Nizam (012-6397015) atau Rostam Baharum (012-2115389) untuk keterangan lanjut.



Selangor United dinaikkan ke Liga Perdana musim depan dengan status naib juara Piala FAM 2018.

Headline	Juara liga ABBC sukar digugat		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	01 Nov 2018	Color	Full Color
Section	Selangor & KL	Circulation	160,000
Page No	51	Readership	509,000
Language	Malay	ArticleSize	205 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 3,497
Frequency	Daily	PR Value	RM 10,491



Regu Dr Zainuddin dan Adi Sazlimi (kanan) dinobatkan sebagai johan setelah menewaskan regu Razi Effendi dan Hashim (kiri).

Juara liga ABBC sukar digugat

SHAH ALAM - Juara liga Alam Budiman Badminton Club (ABBC), Dr Zainuddin Ibrahim dan Adi Sazlimi Mohd Mukhtar membuktikan regu mereka paling mantap apabila merangkul gelaran juara pusingan kalah mati kelmarin.

Mereka menewaskan regu Razi Effendi Suhit dan Hashim Abdullah dengan keputusan straight set 21-14, 21-14 dalam perlawanan yang berlangsung di Puncak Alam.

Dr Zainuddin berkata, kemenangan berkenaan adalah hasil sokongan padu rakan-rakan dan fokus 100 peratus sepanjang perlawanan.

"Regu lawan memberikan saingan yang sengit, namun kami berjaya mencuri mata penting untuk memastikan kemenangan dalam genggaman," katanya.

Sementara itu, regu naib johan, Razi Effendi dan Hashim mengakui kehairahan untuk menang menyebabkan mereka sering melakukan beberapa kesilapan hingga gagal untuk menjinakkan pihak lawan.

Razi Effendi berkata, keampuhan regu lawan juga tidak dapat di-

sangkal kerana bijak memanfaatkan peluang untuk mencuri mata.

Manakala tempat ketiga milik Shaheran Abdul Hamid dan Tom setelah menewaskan regu Mohd Nazim Suri dan pasangannya, Mohd Hafizul Anuar Mohd Hairi Hayati, 21-14, 21-19.

Dalam pada itu saingan kategori bukan pilihan, johan milik Rashidee Ramli dan Azwan Azis setelah menewaskan regu Abdul Somad Md Yusuf dan Mohamad Hafizuddin Azis dengan keputusan 21-13 dan 21-19.

Tempat ketiga milik Sharman Abdul Ghani dan Mohd Syafiq Najiuddin Mahdazar setelah menewaskan regu Muhammad Aizuddin Jobri dan Mohd Hafizi Awang @ Setapa dengan keputusan 21-17, 19-21 dan 22-20.

Johan kategori regu pilihan membawa pulang wang tunai (RM2,000) naib johan (RM1,500) dan ketiga (RM1,000).

Kategori bukan pilihan pula johan (RM600), naib johan (RM500) dan ketiga (RM400).

Headline	479 perumahan berisiko jadi sarang penagih dadah		
MediaTitle	Utusan Malaysia		
Date	01 Nov 2018	Color	Full Color
Section	Dlm Negeri	Circulation	112,050
Page No	56	Readership	336,150
Language	Malay	ArticleSize	304 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 6,063
Frequency	Daily	PR Value	RM 18,189



479 perumahan berisiko jadi sarang penagih dadah

KAJANG 31 Okt. - Sebanyak 479 Projek Prumahan Rakyat (PPR) dan Perumahan Awam (PA) di seluruh negara dikenal pasti sebagai kawasan berisiko penyalahgunaan dadah.

Ketua Pengarah Agensi Antidadah Kebangsaan (AADK) Datuk Seri Zulkifli Abdullah memberitahu, daripada jumlah tersebut sebanyak 41 buah PPR adalah yang terletak di Wilayah Persekutuan dan tiga di Selangor.

Beliau berkata, trend penagihan dadah melibatkan belia berumur 19 hingga 40 tahun berpunca daripada faktor kepadatan penduduk, isu kos sara hidup dan kekurangan kemudahan awam seperti tempat sukan dan riadah.

"Kita akan pertingkatkan kerjasama dengan agensi sep-

**MAKLUM
BALAS**



ZULKIFLI ABDULLAH

erti Polis Diraja Malaysia (PDRM) untuk mengekang aktiviti tidak bermoral ini.

"Kualiti kehidupan penduduk juga perlu ditambah baik dengan meningkatkan kemudahan awam supaya penduduk dapat melakukan aktiviti berfaedah.

"Kekurangan inilah yang menyebabkan mereka mudah terjebak dengan najis dadah," katanya dalam sidang akhbar di sini baru-baru ini.

Sementara itu menurut Zulkifli, lebih daripada 100,000

penagih dikesan daripada 2014 sehingga September 2018.

Katanya, jumlah itu menyebabkan kerugian jumlah pendapatan kira-kira lebih RM1 billion setahun berdasarkan anggaran gaji minimum golongan itu RM1,000 setiap seorang.

Sehubungan itu katanya, setiap anggota masyarakat dan badan dalam komuniti PPR dan PA perlu memainkan peranan untuk menangani masalah tersebut.

"Masalah dadah bukan sahaja merupakan ancaman kepada kesihatan manusia bahkan amat merugikan produktiviti negara," katanya.



KEPRIHATINAN setiap anggota masyarakat memainkan peranan penting dalam usaha pencegahan dadah.

Headline	Permukaan jalan rosak angkara lori		
MediaTitle	Utusan Malaysia		
Date	01 Nov 2018	Color	Full Color
Section	Dlm Negeri	Circulation	112,050
Page No	57	Readership	336,150
Language	Malay	ArticleSize	477 cm ²
Journalist	ZULFADLI SHARIFUDIN	AdValue	RM 9,514
Frequency	Daily	PR Value	RM 28,542



OPERASI jentera berat yang bertali arus didakwa menjadi punca kerosakan jalan Kampung Dusun Nanding, Hulu Langat, Selangor.

LOPAK besar yang mengundang kemalangan kepada pengguna jalan raya.

Permukaan jalan rosak angkara lori

Oleh ZULFADLI SHARIFUDIN
kota@utusangroup.com.my

■ HULU LANGAT 31 OKT.

PENDUDUK di Kampung Dusun Nanding di sini berdepan dengan risiko kemalangan ekoran masalah kerosakan jalan raya di Jalan Hulu Langat yang berlarutan sejak sekian lama.

Permukaan jalan tidak rata, berlubang dan berpasir seolah-olah mimpi ngeri kepada mereka yang menggunakan laluan itu untuk urusan harian dan berulang ke tempat kerja saban hari.

Penduduk mendakwa, kerosakan jalan itu berpunca daripada operasi kenderaan berat seperti lori pengangkut yang membawa lebih muatan.

Lebih memburukkan keadaan apabila masalah itu menyebabkan pencemaran debu dan kesesakan lalu lintas.

Aktivis masyarakat, Abdul Jalil Mohd. Nazir berkata, beliau difahamkan masalah kerosakan jalan raya di situ berlaku sejak 10 tahun



ABDUL JALIL MOHD. NAZIR

lalu dan tidak pernah selesai walau kerap dibaiki.

"Berapa kali baiki pun kero-



HAMDAN HASHIM

di kawasan tersebut dan membaiki kerosakan jalan untuk mengelak kemalangan yang

sakan tetap berulang. Itu sebab turapan tak berkualiti.

"Selain itu, terdapat banyak kes kemalangan maut berlaku di kawasan ini," katanya.

Sehubungan itu, beliau menggesa pihak berkuasa supaya memantau operasi jentera berat

kerap berlaku di situ.

Seorang penduduk, Hamdan Hashim pula berkata, dia bimbang dengan ratusan lori melebihi muatan yang bertali arus menggunakan laluan berkenaan kerana berisiko mengancam nyawa pengguna jalan raya.

"Lori-lori yang keluar masuk dari Jalan Kuari ke Jalan Hulu Langat bukan sahaja merosakan jalan malah membahayakan pengguna kenderaan lebih-lebih lagi penunggang motosikal," katanya.

isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.

100萬提升無拉港路段

加寬醫院商業中心路口



(无拉港31日讯)加影市议会拨款100万令吉提升外环公路(Silk Highway)永旺商场前的无拉港路段,包括加宽哥仑比亚医院路口以及C180商业中心路口,以完成当地整个商业区的交通提升计划。

他也发现一些驾驶人士从C180商业中心出来后,会直接靠右开上外环公路天桥往双溪龙(Sg.Long),这样太危险,因为路口与天桥的距离不到200公尺。



行动党加影市议员苏仁强说,提升工程从哥仑比亚医院路口开始,直到C180商业中心路口,全长约400公尺路段已加宽1公尺,这也是跨商贸城外面的道路提升计划的最后一部分。

他说,这项工程在去年12月开工,本月初已竣工,提升工程除了加宽上述两个路口以及永旺商场前路段,也在路边增设人行道、街灯和排水沟。

冀疏缓交通流量

他今日与无拉港候任州议员王诗棋及助理陈志荣、沈伟康以及前市议员彭爱莉一起巡视上述路段时,这样指出。

他透露,市议会这项工程主要希望疏缓高峰时段两个路口的交通流量,改善两个路口交通阻塞情况。

“不是说完全不会塞,只是疏缓情况,从C180商业中心出来的车辆,一些会在路口转弯,因此从无拉港路进来的车,可能也会有点堵,希望驾



■道路提升工程也包括建设人行道。

騎士撞路洞跌死 王詩棋助家屬索賠

行动党无拉港候任州议员王诗棋说,她协助周二(30日)凌晨在外环公路撞上路洞而跌死的摩哆骑士家属,向外环公路大道公司索賠。

她说,在这起意外发生后,其助理陈志荣已联络大道公司维修部负责人,但对方一直没接听电话,不料隔天凌晨12时,就发生致命车祸。

“我在10月29日接到路洞投诉后,助理当天下午4时开始联络大道维修部负责人,但对方没有接电话,后来透过焦翰加影大道负责人,才联络上外环公路的负责人。”

她说,如今路洞已补,但已挽回不了一条人命,她将协助家属向大道公司索賠。

一名巫裔男骑士在10月30日凌晨,在外环公路靠近焦翰再也路口的无拉港路段,因撞上大道中间的路洞而失控翻覆,骑士头部受重伤当场死亡。





梳邦再也市會吁商販 更新營業及廣告執照

(梳邦再也31日訊) 梳邦再也市議會呼
吁市內的小販、商家，在12月31日前更新
營業及廣告執照。

市議會發表文告指出，業者除了可親自
到鄰近的櫃台辦理更新，如今也可在網絡
上處理。

市議會也提醒業者，市議會從2019年1
月起，將不再發通告提醒業者更新執
照，因確保執照有效期限是業者的自身
責任，若業者執照逾期未更新，將被採
取縮行行動。

此外，為了方便業者，市議會也將在區
內早、夜市的特定期段設立流動櫃台，
讓附近業者辦理更新執照手續。

業者除了可在週一至週五辦公時段到
市議會總部櫃台，也可從11月19日至
明年1月19日期間的週一至週五辦公
時段，到蒲種公主城或沙登再也分局
櫃台處理。

此外，在更新執照前，業者必須確保
符合所有的條件，如繳清罰款和廢料
處理費等。

流動櫃台開放日期和時間

日期	時間	地點
11月17日	9am-1pm	Budaya Borneo早市
	4pm-8pm	蒲種柏麗瑪夜市
11月18日	9am-1pm	USJ10 (Taipan) 早市
	4pm-8pm	USJ1 (Angsana) 夜市
11月19日	4pm-8pm	蒲種英達夜市
11月20日	9am-1pm	英達大學花園早市
	4pm-8pm	英達大學花園夜市
11月21日	4pm-8pm	布特拉高原夜市
11月22日	9am-1pm	TK1早市
	4pm-8pm	USJ1夜市
11月23日	9am-1pm	14英里早市
	4pm-8pm	Bukit Kuchai夜市
11月24日	9am-1pm	SK10早市
	4pm-8pm	沙登拉也夜市
11月25日	9am-1pm	宏愿花園早市
	4pm-8pm	SS13夜市
11月26日	4pm-8pm	斯里沙登夜市
11月27日	9am-1pm	SK6早市
	4pm-8pm	蒲種烏達馬夜市
11月28日	9am-1pm	蒲種再也早市
	4pm-8pm	Pinggiran Putra夜市
11月29日	4pm-8pm	Lestari Perdana夜市
11月30日	9am-1pm	蒲種英達早市
	4pm-8pm	Bukit Kuchai夜市
12月1日	9am-1pm	14英里早市
	4pm-8pm	14英里夜市
12月2日	9am-1pm	蒲種再也早市
	4pm-8pm	金鑛工業區夜市
12月3日	4pm-8pm	PSK夜市
12月4日	9am-1pm	SK6早市
	4pm-8pm	SS13夜市
12月5日	9am-1pm	TK3早市
	4pm-8pm	紹嘉娜蒲種夜市
12月6日	9am-1pm	SK10早市
	4pm-8pm	P武吉沙登夜市
12月7日	9am-1pm	USJ11早市
	4pm-8pm	斯里沙登夜市
12月10日	4pm-8pm	PSK夜市
12月12日	9am-1pm	Damai Utama早市
	4pm-8pm	峇都知甲夜市
12月14日	9am-1pm	宏愿早市
	4pm-8pm	布特拉高原夜市



进行提升工程。
■ 锡米山新村篮球场暂时关闭，以



■ 篮球场锌板在维修中。

王詩棋：王建民撥款提升選區 錫米山新村籃球場受惠

(加影31日讯) 无拉港候任州议员王诗棋说，万宜国会议员王建民拨款提升选区里的20项小型基建，包括提升锡米山新村(Kg.Baru Sg.Chua)篮球场。

她说，其他基建提升工程包括增建公园跑道、为泊车场铺路等，每项工程不超过2万令吉，而在无拉港选区，共有12项基建获提升，包括锡米山新村篮球场。

她说，篮球场部分锌板早前被一棵大树压中，导致锌板破损、另外屋顶也需要安装水槽、更换球场照明灯等。

她今日下午与加影市议

员颜丽丽、村长谢伟贤及副村长魏子权等人，一起巡视篮球场提升工程时，这么指出。

“这20项工程已陆续进行中，而且必须在今年尾之前完成。”

颜丽丽说，20项基建提升工程包括为锡米山大记茶室旁一个泊车场铺路。

她说，除了无拉港选区，加影州选区的加影拉也花园(Taman Kajang Raya)草场，也会增建一条跑道，让居民跑步。

“加影拉也居民要求跑道数年，过去因市议会没拨款而无法居民要求，如今我们使用国会议员拨款建设。”



度，左起为李文彬、魏子权、颜丽丽及谢伟贤。
■ 王诗棋(左4)到锡米山新村篮球场了解工程进度。



· 靈市廳食肆衛生獎頒獎禮 ·



■阿兹兹（前排左2）与获奖的餐饮业者分享喜悦，前排左起为玛祖拉和阿莫阿基（前排右）。

阿兹兹：絕不能掉以輕心 確保食物準備過程衛生

（八打灵再也31日讯）八打灵再也市长拿督阿兹兹强调，餐馆业者除了必须注意餐厅里外卫生，同时需确保食物准备过程的卫生，避免发生食物中毒事件。

他说，餐馆在食安方面绝不能掉以轻心，否则将引起社会恐慌，尤其闹出人命的情况，如吉打州早前发生的叻沙食物中毒事件。

他今日出席八打灵再也市政厅2018年食肆卫生奖颁奖典礼时指出，市政厅有一套餐馆卫生的指南，而业者也必须符合指南的标准，否则将遭对付。

出席典礼者包括八打灵再也市议员阿莫阿基及市政厅环境与卫生服务组副主任玛祖拉。

截至9月開2335罰單

阿兹兹说，许多顾客除了注重餐馆食物的卫生，也非常在意餐馆周遭的卫生，如看到厕所和洗手盆的卫生状况欠佳，则不会光顾；若被发现食物有异物或食材处理不当而上传网络公审，那么餐饮业者则会因此而面对无法预测的后果。

他指出，灵市有很多餐馆的业者虽然有在餐馆外的沟渠安装食油过滤器，可是并没有妥善的保养或使用，许多都是为了“过关”，获得营业执照。

他说，截至今年9月，市政厅总共对不符合市政厅餐馆卫生指南的餐厅开出2335张罚单，当中也有不少是小贩摊位；市政厅至今特关闭了156间食肆。

他坦言，嘛嘛档的服务绝对是很好，且有效率的，甚至还能在熟客点饮料前就把饮料端上，这等服务让他十分满意，不过，这些餐馆的卫生却差强人意。



■其中一家得奖餐馆为灵市海鲜饭店，左起为玛祖拉、阿兹兹和得奖餐饮业者陈南君。

24小時營業須關3小時打掃 僅70%餐館遵守指南

阿兹兹指出，市政厅规定，24小时营业的餐馆必须在凌晨4时至6时期间关闭，以进行清洁工作，但全灵市的24小时营业餐馆中，仅有其中的70%餐馆遵守这指南。

他提醒餐饮业者，除了确保食材新鲜、食物准备过程卫生、餐馆环境和餐具卫生，员工的个人卫生也得严密监督。

他说，在市政厅开出的2335张罚单内，其中492张是因食肆员工无注射伤寒疫苗、员工指甲卫生不符合标准

的则有154张、146张罚单则是员工无戴口罩和帽子。

除此，阿兹兹也在现场和大家分享他和司机在武吉加里尔阿旺柏沙（Awan Besar）休息站遭遇的事情，其司机在该休息站买饮料时，发现饮料内有一只大蟑螂，顿时让他们大感噁心，从此也不再光顾该食肆。

另一方面，市政厅于颁奖典礼上颁发奖项和表扬状给灵市85家餐馆，赞赏他们在卫生方面处理得出色。



新闻特区
加影外环大道

蕉赖南城永旺前路段提升

下班塞车问题减半

(加影 31 日讯) 加影外环大道蕉赖南城永旺前的路段提升后立竿见影，下班时段的交通堵塞已减半。

据了解，从蕉赖哥伦比亚医院至蕉赖 C180 路口的 400 米路段为瓶颈，逢下班时段都现车龙。

为缓和交通堵塞，加影市议会拨款整百万令吉提升该路段，去年 12 月开始的工程本月完成。

加影市议员苏仁强说，提升工程包括把道路加宽整一公尺，兴建人行道、提升沟渠和安装街灯。

他说，该路段加宽后，已看到一定的效果，下班时段顺畅多了，堵塞减半。

“不过，在蕉赖 C180 往大路路口还有堵塞问题，这与公路使用者从蕉赖 C180 路口硬驶入蕉赖双溪龙路段方向有关。”

他说，从蕉赖 C180 路口禁止右驶入双溪龙路段方向，欲朝往双溪龙路段方向的车辆，可取道苏亚卡西路，并从哥伦比亚医院 U 转出来。

苏仁强今日上午与无拉港州议员王诗棋到场视察后，在新闻发布会这么说。



道路加宽后，逢下班时段，瓶颈处的交通堵塞已减半。



灵市长：注意餐厅卫生 业者需确保食物准备安全

(八打灵再也 31 日讯) 八打灵再也市长拿督阿兹兹强调，餐馆业者除了必须注意餐厅里外卫生，也要确保食物的准备过程卫生，避免发生食物中毒事件。

他说，这方面绝不能掉以轻心，否则将引起社会恐慌，尤其是闹出人命，就像吉打州早前发生的叻沙食物中毒事件。

食肆卫生奖颁奖礼

“市政厅有一套餐馆卫生的指南，业者必须符合指南标准，否则将被对付。”

他今日出席灵市政厅 2018 年食肆卫生奖颁奖礼时这么

说。出席者包括市议员阿莫阿基及环境与卫生服务组副主任玛祖拉。

留意厕所卫生状况

阿兹兹说，许多顾客除了注重餐馆食物的卫生，也在意餐馆周遭卫生，如看到厕所和洗手盆卫生状况欠佳，就不会再光顾；若被发现食物有异物或食材处理不当而被上传网络而遭“公审”，那么餐馆业者会因此而面对无法预测的后果。

他指出，灵市有很多餐馆业者虽有在餐馆外的沟渠安装食油过滤器，可是并没妥善的保养或使用，许多都是为了求

全天候营业餐馆

凌晨须关闭 2 小时清理

阿兹兹指出，市政厅规定，24 小时营业的餐馆必须在凌晨 4 时至 6 时期间关闭，以进行清洁工作，但全灵市的 24 小时营业餐馆中，仅有其中的 70% 餐馆，遵守这指南。

他提醒餐馆业者，除了须确保食材新鲜、食物准备过程卫生、餐馆环境和餐具卫生，员工的个人卫生也得严密监督。

他说，在市政厅开出的



其中一家得奖餐馆为灵市海鲜饭店，左起为玛祖拉、阿兹兹和得奖餐馆业者陈南君。

“过关”，以获得营业执照。

他说，截至今年 9 月，市政厅总共对不符合市政听餐馆卫生指南的餐厅开出 2335 张罚单，当中也有不少是小贩摊位；市政厅至今特关闭了 156

间食肆。

他坦言，嘛嘛档的服务很好且有效率，甚至还能在熟客点饮料前就把饮料端上，这等服务让他十分满意，不过，这些餐馆的卫生，却差强人意。

2335 张罚单中，492 张是因食肆员工没注射伤寒疫苗、员工指甲卫生不符合标准的则有 154 张、146 张罚单则是员工没戴口罩和帽子。

表扬灵市 85 餐馆

阿兹兹也在现场和大家分享他和司机在武吉加里尔阿旺

柏沙 (Awan Besar) 休息站的遭遇，其司机在该休息站买饮料时，发现饮料内有一只大蟑螂，顿时让他们大感恶心，从此也不再光顾该食肆。

市政厅于颁奖礼上颁发奖项和表扬状给灵市 85 家餐馆，赞赏他们在卫生方面处理得很出色。



01 Nov 2018
Nanyang Siang Pau, Malaysia

Author: No author available • Section: National • Page: A3 • Printed Size: 247.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 3,106.92
Item ID: MY0034193979



isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.

Page 1 of 2

郭素沁：减少污染 稳定棕油价 将推广 B10 生物柴油



加影市议会率先雪州其他县市议会使用 B20 生物柴油，右起郭素沁、沙尤迪、黄思汉、阿末古沙里、朱素娜。

(加影 31 日讯) 原产业部长郭素沁说，使用生物柴油，除减少空气污染，也增加小园主的收入和稳定棕油的价格，并指若反应良好，日后会在市面上推广 B10 生物柴油。

她说，目前只有政府部门的交通工具是使用 B10 生物柴油，虽然外界担心使用 B10 会损坏车辆引擎，不过，该部门的交通工具使用 B10 后，没出现问题。

她说，大量使用掺有棕油成分的柴油，可减低柴油成本，如泰国、哥伦比亚等。

“我国和印尼一样，面对棕油储量过多的问题，不过，如果大量采用掺有棕油成分的柴油，棕油的需求量会增加。”

郭素沁今午在加影市议会礼堂推介 B20 生物柴油的使用后，在新闻发布会上这么指出。出席者包括原产业部秘书长拿督朱丽娜、大马棕油局总监拿督阿末古沙里博士、雪州行政议员黄思汉等。



没打预防针 灵餐馆员工卫生差

八打灵再也31日讯 | 八打灵再也市长拿督阿兹兹透露，灵市餐馆业者最常犯下的错误，分别是没有位员工注射伤寒症预防针及员工自身清洁卫生，因此他呼吁饮食业者合作，遵守条例。

他说，今年截至9月为止，八打灵市政厅已发出492张罚单予未注射伤寒症预防针（Typhoid）的餐馆，154张罚单予员工个人卫生清洁不达标（如指甲长）、没有戴围裙及头巾的罚单有146张。

「其他的违例行为包括餐馆卫生不达标（136张罚单）及没有做好虫害控制（105张罚单）。」

仅70%餐馆守规定

阿兹兹是于今日出席八打灵市政厅食肆卫生颁奖典礼时，这么表示。出席者包括八打灵再也市政厅环境与公共卫生组高级副主任玛祖拉。

阿兹兹也说，八打灵再也市政厅从今年开始规定98间24小时营业的餐馆每日凌晨4时至6时，需关闭2个小时展开清理工作。

「市政厅监督其中75间餐馆后，发现只有70%餐馆遵守规定。」

他不满，尽管市政厅强制所有业者需安装过滤器，才能获得执照，然而部分业者取得执照后，并未真正使用过滤器。

阿兹兹也说，本身经常在外用餐，发现许多餐馆的服务素质很好，惟环境卫生却不达标，一些餐馆甚至使用有裂缝的碟子。他也向出席者分享本身在休息站餐馆用餐的经历，



八打灵再也市长阿兹兹（左2）颁奖给肥蟹海鲜饭店业主陈南君，左为玛祖拉。

劝告业者必须保持环境的卫生。

他表示，即使厨师准备的食物很美味，但只要卫生清洁不达标，被顾客拍照及传到社交网络后，即使未来餐馆换招牌，也会受到负面影响。

另外，阿兹兹表示，市政厅最后一次举办食肆卫生颁奖典礼是在2010年，恢复这项活动旨在鼓励业者确保环境卫生

及食物的安全。

「市政厅在111间餐馆中选出85间获得A等级的餐馆。由市政厅卫生组、非政府组织及商会代表组成的评审团会审核餐馆各项条件打分，获得86分数的餐馆将获得A等级。」

「B等级是71至85分、C等级是51至70分，而分数低于50的D等级餐馆将被勒令关闭14天。」



蔡细历回忆录

政治谷底翻身：
褒贬由人



转载
政治谷底翻身：
褒贬由人

秘密三人小组 收集对手情报

代表的动向，探查他们是否是我的支持者，或者支持总会黄家定。有些证人也声称，该秘密三人小组其实早在2005年10月就已成立。

郑安泉出现在秘密小组，让人产生很多疑问：

- 1.为什么70岁高龄的郑安泉，会成为马青总团长的顾问？
- 2.郑安泉如何掌握马华中央代表的个人资料？要知道，要索取这些资料不容易，哪怕是资深党领袖也无法获取，身为党外人的郑安泉怎会轻易得到？
- 3.为什么党员需要去见一个党外人士，以疏通争取成为候选人？

一如所料，调查委员会的调查没有任何结论，调查报告也只是综合整理了一众马华党员的指控，最终以没有实证证明秘密三人小组的存在而关格结案。

当我成为署理总会会长后，郑安泉来见我三次，并向我出示马华基层及中央领袖的机密资料。他透露，过去他每个月获得两万令吉酬劳来执行类似任务，但拒绝透露谁是付款人。他献议，只要我每个月付他一万令吉，他可以协助我竞选总会会长，我当面拒绝了他。

注 蔡细历为第一人称

◎ 第十二章 2008年马华竞选

当时还有另一件事情的事态进展备受关注。2008年马华大选失利后，马华公共投诉局法律顾问兼播种区会副主席李督汤木、八打灵再也北区区会顾问黄日龙及前百乐镇区州议员李督林春景发起「救教委员会」，全国奔走发动罢免总会黄家定的运动。该委员会指出，在与基层领袖的对话中，许多人透露曾经与前青团运领袖郑安泉接触，后者自称代表马华最高领导收集基层的反馈意见。

2008年4月间，黄日龙点名时任马青总团长兼卫生部长廖中莱，青体部副部长黄日升及郑安泉为「秘密三人小组」的成员。据说这个小组听命于总会，负责收集与黄家定对立的党领袖的情报，包括他们的优势和弱点。

我第一次听到秘密三人小组的传言，是在担任卫生部长期间。我以为只是咖啡店的闲言碎语，没有认真看待，直到雪州马华领袖包括李督林祥才纷纷议论后，我

才开始关注有关传闻。后来也发现，秘密三人小组确实存在，其成员就是黄日龙所指的廖中莱、黄日升及郑安泉。据黄日升和教党委员会，在一场与基层会面的会议上，一位马青区团团长透露，郑安泉宣称不久后，柔佛一名马华全国领袖的性爱光碟将在柔佛流传。两星期后，就发生了我的光碟事件。

当在一月初辞职后，发现黄家定到全国巡回和党员闭门交流时，都会郑重撇清和光碟事件的关系，即使交流上没有党员提起光碟事件，他也会自动提起。黄家定频频对党员提及光碟事件及我的名字，又急于撇清关系，让我百思不得其解。后来，我召开记者会，公开要求党高层彻查秘密三人小组的指控。

2008年5月，马华会理董事会委任丹斯里石清森、丹斯里曾永森和郑光明为三人独立调查委员会，彻底秘密三人小组。当我被传召出席听证会时，我把一份邮寄给我的匿名文件提呈给调查委员会，该文件透露涉嫌操作秘密小组的三名马华领袖身份。

我要求调查委员会，必须不受党内的和各界猜疑影响，公平公正且开诚布公的调查此事。我承认，虽然我和党领袖有

分歧，但我依然爱护及支持马华。我人生中大部分时光已奉献给马华，这个对我而言意义重大，眼看党如此衰退让我非常难过。

很多马华党员对70岁的郑安泉是传闻中的秘密三人小组成员，感到十分意外。郑安泉曾担任青团运全国总会会长多年；后来因为失信罪成入狱。传言指郑安泉和廖中莱非常要好，而且还要求在青体部副部长设有办公室。据说他非常熟悉马华的组织结构，也掌握多数中央代表的资料。这些情报对马华领导层很有用处。还有一个说法是，马华基层领袖若想要成为候选人，都必须巴结郑安泉。我提供给调查委员会的匿名文件，内容详尽列出支持我的支会和区会、有意当候选人的党员名字，以及这些名字当中谁支持我，谁和我对立。

被传召出席听证会的林春景也透露，除了我，遭三人秘密小组锁定的目标也包括了副总会长林祥才、前总会长林良实及他儿子林熙隆。林春景指出，他曾和郑安泉会面，对方声称秘密三人小组是在布城青体部第16楼的办公室运作。林春景在供证时也说，他曾多次安排会议让郑安泉接触马华的中央代表，让后者从中筛查这些

代表的动向，探查他们是否是我的支持者，或者支持总会黄家定。有些证人也声称，该秘密三人小组其实早在2005年10月就已成立。

郑安泉出现在秘密小组，让人产生很多疑问：

- 1.为什么70岁高龄的郑安泉，会成为马青总团长的顾问？
- 2.郑安泉如何掌握马华中央代表的个人资料？要知道，要索取这些资料不容易，哪怕是资深党领袖也无法获取，身为党外人的郑安泉怎会轻易得到？
- 3.为什么党员需要去见一个党外人士，以疏通争取成为候选人？

一如所料，调查委员会的调查没有任何结论，调查报告也只是综合整理了一众马华党员的指控，最终以没有实证证明秘密三人小组的存在而关格结案。

当我成为署理总会会长后，郑安泉来见我三次，并向我出示马华基层及中央领袖的机密资料。他透露，过去他每个月获得两万令吉酬劳来执行类似任务，但拒绝透露谁是付款人。他献议，只要我每个月付他一万令吉，他可以协助我竞选总会会长，我当面拒绝了他。



▲ 嘉宾及热心人士为慈善晚宴主持联合剪彩仪式。前排左七起为陈伟庆、哈斯努、连晋钊及张微琪等。

萬津Winnie Dance Studio慶10週年 撥逾萬捐3團體

(万津31日讯) 万津Winnie Dance Studio为配合庆祝该学院成立10周年纪念, 于上周六晚上7时在万津瓜冷篮球协会陈秤润冷气大礼堂举办“活力十载周年纪念慈善晚宴”, 不忘付出爱心送温暖, 拨出总额1万零500令吉捐助区内3个慈善团体机构。

受惠团体机构包括瓜冷爱心功德会、万津马哥打镇雪兰莪残障儿童协会及万津拉峇路博爱之家, 各得3500令吉。

摩立区州议员哈斯努及万津区州议员刘永山的助理陈伟庆、瓜冷县议员洪俐容、林斗益、刘国华及喜都巴迪县议员等嘉宾均到场支持和给予鼓励。

刘永山州议员未克出席, 由其助理陈伟庆代表致词赞赏该舞

蹈学院院长张微琪等一班年轻人所表现的勇气与爱心, 在欢庆之余, 不忘关怀周遭比较不幸和弱势群体, 为善最乐。他也代表州议员宣布拨款2000令吉支持慈善晚宴。

哈斯努希望各界多运动, 或

参加健身舞蹈, 注重身体健康。他说雪州政府也有实行“关怀健康医药卡”惠民计划, 欢迎各族人民提出申请。他也拨出2000令吉资助上述慈善晚会。

院长兼大会主席Winnie张微琪表示, 美好的世界靠人们努力创造, 慈善福利事业靠大家支持。

出席嘉宾尚有前瓜冷县议员张志福、苏沐扬及叶桂英等。筹委会顾问连晋钊及筹委会主席涂翠芝等也在场。



▲ 张微琪 (右三) 移交捐款模拟支票给3个受惠团体机构代表, 由陈伟庆 (左三起)、哈斯努及连晋钊在场见证, 右一为筹委会主席涂翠芝。



(加影31日讯)加影市议会率先成为雪州首个采用B20生物柴油的地方政府。

该市议会在7天前已安排4辆罗里及一辆四轮驱动车正式采用B20生物柴油,而且司机的反馈良好,指引发动机力更强,更减少黑烟排放。未来雪州其他县市议会的交通工具,也会逐步试验采用B20生物柴油。

试验反应佳令人鼓舞

原产业部长郭素沁今午在绍嘉娜英比安的斯里珍峇卡礼堂推介B20生物柴油时表示,B20生物柴油是掺有20%棕油成分的柴油,大马油棕局(MPOB)配合加影市议会,率先在雪州采用B20生物柴油,而且试验反应佳,令人鼓舞。

她说,日后雪州所有县市议会的交通工具,一旦采用B20生物柴油获得良好反应,对政府未来计划全面推广B10生物柴油有正面作用。

她指出,数年前在全国推广至今的B7生物柴油,仍有不少驾驶人士还会担忧对引擎带来影

其他縣市議會逐步試用 加影市會首採B20生物柴油



▲郭素沁(左二)主持B20生物柴油推介礼。右一起为阿末古库赛里、黄思汉及莫哈末沙尤迪;左一是朱丽娜。

响,只要B20生物柴油试验,未来推行B10生物柴油,取代现有B7生物柴油将不成问题。

她说,政府致力推广生物柴油,除了有助减少空气污染,也帮助小园主增加收入,并稳定棕油价格,只要大量使用掺有棕油成分的柴油,可减低柴油成本。

她披露,目前泰国、印尼及哥伦比亚等国都在使用掺有棕油成分的生物柴油,反应极佳,我

国也可像这些国家,大量采用。

“大马和印尼都面对棕油量储存过多的问题,但印尼市场方面早已使用B20生物柴油,进而减少柴油进口量,同时增加国家棕油市场的需求量。”

出席者包括雪州行政议员黄思汉、原产业部秘书长拿督朱丽娜、大马棕油局总监拿督阿末古库赛里及加影市议会主席莫哈末沙尤迪等。



C180 路口提升完工

加影外環大道塞車料紓緩

(加影31日讯)随着加影外环大道哥伦比亚亚洲医院及C180路口道路提升工程完成后,有助纾缓放工繁忙时间的塞车情况。

加影市议员苏仁强表示,该道路提升工程为苏卡西路(Jalan Suakasih)提升工程的最后阶段工程,提升部分包括加影外环大道及哥伦比亚亚洲医院路口400公尺道路加宽工程、提升行人

道、沟渠及LED路灯。

“加影市议会拨款100万令吉进行该工程,整个提升工程包括翠岭镇路部分。最后阶段工程从去年12月开始,并已于本月初竣工。该道路提升工程有助纾缓该区的塞车情况,尤其是放工繁忙时间,塞车情况已减半。”

他今日在候任行动党无拉港州议员王诗棋的陪同下,召开新闻发布会时,呼吁驾驶人遵守交通规则,欲前往双溪龙镇的驾驶人必须从哥伦比亚亚洲医院路口转至大道,勿从C180路口直接转至双溪龙镇方向。

苏仁强建议提升现有虚线

“我建议加影外环大道公司画清楚路线,提升现有的虚线。同时,大道旁的高架行人天桥旁有许多垃圾,大道公司必须定时清理相关垃圾。”

他也说,为鼓励更多民众乘搭公共交通及让公交系统更加完善,行动党万宜国会议员王建民的拨款兴建长约500公尺的有盖走廊,衔接高架行人天桥、巴士亭及商业区,确保民众的安全及避免日晒雨淋。

“该提升工程预计明年进行,如果工程用费过高,我们将分成几个阶段进行。”



▲苏仁强(右一起)向王诗棋讲解最后阶段的道路提升工程细节,包括加宽多一条通车道。



▲苏仁强提醒大道公司关注大道旁的巴士亭及行人天桥的垃圾及卫生问题。

曾致電要求修補無人接聽 王詩棋遺憾路洞奪命

另一方面,王诗棋表示,加影外环大道于周二凌晨12时许发生死亡车祸,该巫裔摩哆车骑士撞上路洞后翻覆后再被撞,当场丧命。

“我们在周一下午接获民众的投诉后,从当日下午4时至晚上8时许不断拨打两名大道公司负责人的手机号码,欲

通知他们派人前来修补路洞,但无人接听。”

她说,大道公司负责人理应要接听他们的电话,遗憾隔日凌晨就发生死亡车祸;尽管该大道公司目前已修补该路洞,惟已发生意外事故。

“无论如何,我将协助死者家属向达到公司索取赔偿。”

印裔商會接受市議會獻議 屠妖節嘉年華改在後巷

焦點社區 萬撓

(万撓31日讯) 距离屠妖节不到一星期，印裔商会突然转态接受士拉央市议会的献议，改在万撓大街后巷的停车位举办嘉年华会。

万撓民众是于上周五晚，发现大街后巷被封，丰隆银行旁的横巷亦摆下多个白色帐篷，无法再从会馆街十字路口的印度电影院，通往电动火车站后，经《大都会》社区报记者查询，方知悉市议会已发下嘉年华会的举办准证。

市议会公关法乌兹在接受

时，印裔商会先后提出两份申请，首份要求在大街举办的申请已在本月22日的会议中被正式拒绝。

“第二份申请是较后提出，要求从26日起占用后巷的停车位和通道，直至11月5日。在考虑到印裔同胞的需求后，市议会批准有关申请。”

不过，他表示，市议会并未允许商会封锁电影院旁的小巷。

后巷即日起封路

据了解，在获得准证后，屠妖节嘉年华会主办单位已于周六晚(27日)8时

举行开幕礼，并从即日起封路，民众受促注意，以免被卡在后巷和因为寻找停车位，而误了火车班次。

相信是因为近日大雨连绵，驾车者放缓车速，再加上参与盛会的前贩亦急着将货物摆入后巷以及横巷，因此多辆罗里双重停泊在大街，使本就阻塞的交通更变本加厉。



▲民众指有罗里双重和三重泊车卸货，造成阻塞，挂在半空中的横幅又太小，难以察觉有盛会而卡在车龙中。



▲万撓大街丰隆银行旁的横巷亦摆满帐篷，无法再通车，民众受促留意。



▲本届屠妖节嘉年华会是在万撓大街后巷的停车位上举办。

民眾申訴車因後巷難進退

有民众申诉，嘉年华会主办单位在封路前并未给予通知或在巷口放置告示牌，以致他们在驶入后巷，发觉前无去路后，被迫在狭窄的空间倒车后退，引起不便和不满。

“主办单位仅在大街马路上方张贴一张约仅有两呎的横幅，由于字迹太小，在驾驶中我们无法获知有嘉年华会的存在，一时不察便驶入后巷，结果进退不得。我们认为当局既

然要批便应做足准备功夫，不应面对不知情的公众造成不便。”

此外，亦有民众指在停车位被占用之后，因车位难寻而无法乘搭电动火车南下北上。

“周末的影响应该不大，但在周一至周五的上学和办公时期，乘搭公共交通工具往返吉隆坡和丹绒马林的人士，便会因为对嘉年华会的举行懵然不知而面对困扰。我们希望当局在做出这类决定前，应及早知会民众，让大家及早准备。”



遠離各種疾病 阿茲茲：



餐飲業須注意食安

▲阿茲茲（左七）在八打灵再也市政厅礼堂主持颁发“2018年餐馆卫生奖”仪式。

（八打灵再也31日讯）八打灵再也市长拿督阿兹兹督促市政厅管辖区内的业者确保用餐环境的卫生与食品安全，以远离不卫生食品衍生的各种疾病。

他说，餐饮业与学校食堂经营者照顾环境卫生，不仅将使八打灵再也成为吸引游客观光的据点，也有助于提升餐饮业者的经济水平。

他指出，市政厅至今已开出1033张罚单给抵触各种条例的餐馆，包括没有为员工安排注射伤寒症预防针（Typhoid，共492张罚单）、员工没有照顾个人卫生（指甲很长，共154张罚单），以及罚单给没有配戴围裙与头巾（146张罚单），其他违例事件是环境肮脏与未妥善管理（136张罚单）及没有管

制苍蝇、老鼠与蟑螂（105张罚单）。

9个月 开2335张罚单

同时，他披露，截至今年9月为止，市政厅已援引各项条例开出2335张罚单给摊贩经营者，截至目前为止，有156间餐馆因卫生条件不达标而被勒令关闭。

阿兹兹今早在八打灵再也市政厅礼堂主持颁发“2018年餐馆卫生奖”仪式上致词时说，他希望市政厅与茶餐商公会、小贩及业主保持紧密联系，使市政厅成为其他地方政府参考的典范，各造的携手合作将使八打灵再也成为一座卫生与永续的城市。

85餐馆列A级别

他说，有多达111间餐馆在该赛事入

围，当中有85间餐馆在复选中获得评审团的一致青睐，被列入A级别；有关评审团的成员来自茶餐商公会、小贩公会、执法组、执照组与八打灵再也市政厅固体废物管理及公共清洁组。

他指出，市政厅为餐饮业与学校食堂经营者进行的评分比赛中，有超过86%的餐馆夺得A级别，并有资格领取奖项。在有关评分制度下，有86%餐馆的卫生水平达到100%而夺得A级，71至85%餐馆夺得B级，51至70%餐馆夺得C级。

他指出，倘若业者只获50%或以下的分数，将被市政厅援引2007年食品执照条例勒令关闭14天。此外，任何未持执照业者也可以在抵触该条例下被指示关闭，而该地方政府条例也授权给市政厅，以规定业者可以营业的时间。

98間24小時餐館 每天關閉2小時清洗



▲阿兹兹（左）颁发“2018年餐馆卫生奖”给夺得A级评分的禧记东主黄玫瑰。



▲阿兹兹（左）颁发“2018年餐馆卫生奖”给夺得A级评分的八打灵精武华小食堂经营者黄丽美。

阿兹兹说，八打灵再也市政厅也下令其管辖区内24小时营业的98间餐馆，从即日起必须每天关闭2小时，即凌晨4时至早上6时清洗作业环境，市政厅卫生服务与环境组每周也会进行监督，以确保业者有遵守有关指示。

他也指出，他喜欢坐在餐馆用餐，并发觉虽然有些餐馆服务素质很好，但卫生条件差强人意。

“一些餐馆员工看到我是熟客时，在我还未坐下来就主动趋上饮料，这种服务态度就是非常好。”

不过，他也分享不愉快的体验，即有一次他与司机在阿旺柏沙（Awan Besar）大道休息站的餐馆内憩息时，他点叫的饮料并无不妥，反而是他司机在饮用“红茶冰”（Teh O Ais）竟有蟑螂，由此可见该用餐环境的卫生条件之恶劣。

“我觉得有时不是食品本身出现问题，而是取决于经营者的作业环境，包括储物室、地板与墙壁等都必须确保干净与卫生。”

陪同出席者包括八打灵再也市政厅环境卫生服务组副主任玛珠拉与市议员阿末阿希尔。



公共工程採購必須公開透明

城鄉大桌



丁傑隆
雪州安邦再也市議員

希盟新政府上台后的第一份财政预算案，预料将会聚焦在公共领域的财政改革，特别是强化政府在公共工程采购方面的财政纪律。

过去数月，政府已经陆续展开对大型公共建设的检讨。其中，决定取消的项目包括东海岸铁路计划，以及沙巴天然气管道计划。另外，在政府协调下，轻快铁三号线建造成本将削减47%或150亿，而捷运二号线建造成本则削减22%或88亿。

尽管如此，一般民众最多仅能从政府对外发布的文告中，大略了解政府采取了哪些主要措施以减少或合理化有关工程成本，但是在合约细节和决策流程方面，民众依然处于黑暗一片。当然，这只是冰山一角，因为过去许多政府大小工程皆如出一辙，民众可获取的资讯非常有限。

要让公共工程的采购系统更加透明，首先，所有合约细节必须公开。在国会推动资讯自由法的落实，以取代1972年官方机密法令，这是必要的，而且不应只限联邦政府，相关政策更应落实到州政府和地方政府各个层级。

虽然雪州和檳城州政府分别已在2013和2015年在州议会通过资讯自由法，但由于受到官方机密法令钳制，使民众在获取重要资讯方面仍然被动。因为并非所有州政府资讯均可向民众公开，特别是已被列为“机密文件”之

资讯，而“碰巧”多数公共工程合约皆属此类。此外，其冗长申请程序和付费政策，也变相不鼓励民众尝试向政府索取资讯，所以尚有许多值得检讨和改善的空间。

第二，检讨合约颁布的决策流程和灰色地带。例如，以自己在雪州的经验，市议会的公共工程颁布一般可分为三类。第一类是低于2万令吉的小工程，市议会可直接委任承包商。第二类为介于2万至20万令吉的报价工程，以及第三类为超过20万令吉必须公开招标的工程。

当中，第一类看似不显著的小工程，如马路、沟渠、公园设施的修复，其实最容易出现偏差和漏洞，存在“买贵了”或偷工减料的风险。因为市议会官员可以擅自决定承包商，也无需主动知会，这存在个人和政治因素对决策的影响。另外，这类小工程一般不会在工程进行时在社区设立工程告示牌，说明负责工程的承包商、工程内容、工程期限和政府问责单位等，使大家不易获得相关工程资讯。至于需要报价或公开招标的工程，则应该在决策会议过程中，让民众出席旁听或全程直播，方能彰显公正，而非密室协商。

希望联盟在竞选宣言中曾经承诺，将针对政府采购系统进行改革，包括所有政府颁布的合约细节必须上载到网站让民众进行审查。这是新政府理应努力朝向的目标。

唯有把所有政府公共工程摊开在太阳底下让民众检视，才能杜绝贪污、朋党主义和工程垄断，避免工程成本灌水，节省政府开支，并尽可能达到优化工程成本的目的，从而提高政府问责和公信力。



01 Nov 2018
Makkal Osai, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Page: 2 • Printed Size: 210.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Black/white • ASR: MYR 814.55
Item ID: MY0034194762



isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.

Page 1 of 1

சீபீல்டு மாரியம்மன் ஆலய விவகாரம் இருதரப்பிற்குமான பிரச்சினையே தவிரே மாநில அரசு எந்த வகையிலும் சம்பந்தப்படவில்லை -கணபதிராவ் விளக்கம்

ஷாஆலம், நவ.1 - சீபீல்டு மாரியம்மன் ஆலய விவகாரத்தில் மாநில அரசுக்கு எந்த வகையிலும் சம்பந்தப்படவில்லை. அது இருதரப்பினருக்கான பிரச்சினை அப்படி நான் தவறு ஏதும் செய்திருந்தால் தாராளமாக சம்பந்தப்பட்ட இலாகாவில் புகார் செய்யுங்கள். அது மட்டுமன்றி நீதிமன்றத்தின் ஆணையை இவர்களின் விருப்பு வெறுப்புக்காக மீறவும் முடியாது என்று சிலாங்கூர் மாநில ஆட்சிக்குழு உறுப்பினர் வீ.கணபதிராவ் விளக்கம் அளித்தார்.



காண்பித்து பேசிய அவர், சீபீல்டு ஆலய விவகாரம் 11ஆம் தேதி மார்ச் மாதம் 2014ஆம் ஆண்டு செல்லப்பா காளிமுத்து, நாகராஜன் மேகநாதன் இருவரில்

யார் அதிகாரப்பூர்வமான ஆலய தலைவர்கள் என்ற வழக்கின் முடிவாக செல்லப்பா, காளிமுத்து அவர் அணியினரே அதிகாரப்பூர்வமான ஆலய நிர்வாகிகள் என்கின்ற தீர்ப்பு வழங்கப்பட்டதுடன் அவ்வாலயம் அமைந்திருக்கும் நிலத்திற்கு சொந்தக்காரர்களான

ஒன் சிட்டி மேம்பாட்டாளர்களிடமும் முறையான பேச்சு நடத்தி இவ்விவகாரத்திற்கு நீதிமன்றம் ஒரு தீர்வையினை வழங்கி இருந்திருந்தது என்பதால் இவ்விவகாரத்தில் மாநில அரசு தலையிட வாய்ப்பில்லை என கணபதிராவ் தெரிவித்துள்ளார்.

2ஆம் தேதி ஜூன் மாதம் 2017 அன்று தான் வெளியிட்ட செய்தியாளர்கள் அறிக்கையை



3 நாடுகள் பங்கேற்கும் அனைத்துலகக் கலை பெருவிழா

கோலாலம்பூர், நவ.1-
இந்தியா, மலேசியா, இலங்கை ஆகிய நாடுகளைச் சேர்ந்த மாணவர்கள் பங்கேற்க உள்ள அனைத்துலகக் கலை பெருவிழா வரும் நவம்பர் 10ஆம் தேதி சனிக்கிழமை மாலை 3.30 மணியிலிருந்து இரவு 9.30 மணி வரையில் பெட்டாலிங் ஜெயாவில் உள்ள பெட்டாலிங் ஜெயா நகராண்மைக் கழகத்தின் சிவிக் அரங்கில் நடைபெற உள்ளது. இந்த நிகழ்வைப் பிரிட்ஜ் அகாடமியும் சிலாங்கூர் தமிழ்ச் சங்கமும் பெட்டாலிங் ஜெயா மலேசிய இந்து சங்கமும் இணைந்து ஏற்பாடு செய்துள்ளன.

இந்த நிகழ்வில் பெரும்பாலும் நன்கு அனுபவம் பெற்ற கலைஞர்களே பங்கேற்பார்கள். ஆனால், இந்த முறை நாட்டியக் கலையில் காலடி பதித்துள்ள புதிய மாணவர்களுக்கு இந்த நிகழ்ச்சி ஒரு களமாக அமைய வேண்டும் என்பதன் பொருட்டு அவர்கள் நாட்டியங்களைப் படைப்பதற்கு வாய்ப்பு வழங்கப்பட்டுள்ளதாகச் சிலாங்கூர் தமிழ்ச் சங்கத்தின் தலைவர் சேகரனும் பிரிட்ஜ் அகாடமியின் இயக்குநர் இரகுராமனும் தெரிவித்தனர்.

இந்த நிகழ்ச்சியை நீர், நிலம், இயற்கை வளத்துறை அமைச்சர் டாக்டர் சேவியர் ஜெயக்குமார் அதிகாரப்பூர்வமாகத் தொடக்கி



வைக்க உள்ளார். நாட்டிய அபிநயங்களை நன்குணர்த்தும் அரங்க வந்தனமும் நாட்டிய சாஸ்திரமும் என்னும் நாட்டியம், உள்பூர்வமான பக்தியை உணர்த்தும் மதுர பக்தி என்னும் பரத வடிவம், கடவுள் யார் என்னும் அர்த்தமுள்ள ஆடற் கலை, சாகுந்தலம் என்னும் நாட்டிய நாடகம், திருக்குறளின் நாதம் என்னும் இசை நாட்டியம், நாத இலயம் என்னும் இசைக் கருவிகளின் சங்கமம் ஆகியவை இந்த நிகழ்வில் இடம்பெற உள்ளன. நுழைவு இலவசம் என்பதால் நாட்டியக் கலைஞர்களும் பொதுமக்களும் இந்த நிகழ்வில் கலந்து கொள்ளுமாறு நிகழ்வின் ஏற்பாட்டாளர்கள் கேட்டுக் கொண்டனர்.



தூய்மையான உணவகமாக கண்ணா கறி ஹவுஸ் தேர்வு

பெட்டாலிங் ஜெயா, நவ.1-
பெட்டாலிங் ஜெயா மாநகர் மன்றத்தின் தூய்மையை பேணும் உணவகங்களில் ஒன்றாக கண்ணா கறி ஹவுஸ் தேர்வு செய்யப்பட்டது. இதற்கான விருதை பெட்டாலிங் ஜெயா மாநகர் மன்றத் தலைவர் டத்தோ



பெட்டாலிங்ஜெயா மாநகர் மன்றத் தலைவர் டத்தோ முகமட் அஸிஸி முகமட்டிடமிருந்து விருதை பெறுகிறார் கண்ணா

முகமட் அஸிஸி முகமட் ஸைன், கண்ணா கறி ஹவுஸ் உணவகத்தின் உரிமையாளர் கண்ணாவிடம் வழங்கினார். இந்த உணவகம் இவ்விருதை பெறுவது இரண்டாவது முறையாகும்.

பெட்டாலிங் ஜெயா மாநகர் மன்ற

அந்தஸ்து வழங்கப்பட்ட பின்னர் வாடிக்கையாளர்களுக்கு நட்புறவான சூழலை வழங்கக்கூடிய தூய்மையைப் பேணும் உணவகங்களுக்கு சிறந்த விருதையும் நற்சான்றிதழையும் வழங்கும்

நிகழ்வு நடத்தப்பட்டு வருகிறது. எனினும் கடந்த 2010 ஆம் ஆண்டு இந்த விருது வழங்கும் நிகழ்வு நிறுத்தப்பட்டது. இந்த ஆண்டு 2018 இல் இவ்விருது வழங்கும் நிகழ்வு மறுபடியும் தொடங்கப்பட்டுள்ளது.

கடந்த 45 ஆண்டு காலமாக உணவகத்துறையில் ஈடுபட்டு வரும் தமக்கு இது போன்ற விருது வழங்கப்பட்டு இருப்பது, உணவகத்துறை மேலும் மேம்படுத்துவதற்கு தமக்கு பெரும் ஊக்கு விப்பாக அமைந்து இருப்பதாக பின்னர் செய்தியாளர்களிடம் கண்ணா தெரிவித்தார்.

இதனிடையே பிரெஸ்மா எனப்படும் மலேசிய முஸ்லிம் உணவக உரிமையாளர்கள் சங்கத்தில் இடம் பெற்றுள்ள பெட்டாலிங் ஜெயா பகுதியை சேர்ந்த அதிகமான முஸ்லிம் உணவகங்களும் தூய்மையைப் பேணும் உணவகங்களாக தேர்வு செய்யப்பட்டு விருது வழங்கப்பட்டது.



isentia.mediaportal

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in any form without the prior consent of the copyright owner.

பிகேஎன்எஸ் முலினியா திட்டம்

வசதியான மற்றும் பொருத்தமானதாகும்



PKNS



பெர்னாம் ஜெயா, நவ.1

சிறுவர்களில் வடப் பகுதியான பெர்னாம் ஜெயாவில் தனது புதிய திட்டமான டிலினியா 'Dilinia' வீடமைப்புத் திட்டத்தை பிகேஎன்எஸ் எனப்படும் சிவாங்கர் பொருளாதார மேம்பாட்டுக் கழகம் அறிமுகப்படுத்துகிறது. 8.58 ஏக்கர் பரப்பளவைக் கொண்ட இத்திட்டம் 72 யூனிட் வீடுகளை கொண்டிருக்கும். 2 விதமான 4 பிளஸ்டர் வகையில் 28 வீடுகளையும் இது கொண்டுள்ளது. இவை 1,848 சதுர அடியைக் கொண்டிருக்கும் இதை தவிர இது 44 யூனிட் இரட்டை மாடி வீடுகளும், இவற்றின் பரப்பளவு 1,900 சதுர அடியாகும்.



இவை ஒவ்வொன்றும் ரிங்கிட் மலேசியா 532,500 மற்றும் ரிங்கிட் மலேசியா 552,000 விலைக்கு தொடங்குகிறது. இந்த திட்டத்தில் ஒவ்வொரு வீடும் இயற்கையான பசுமையும் மற்றும் அமைதியான சுற்றுப்புற சூழலியை கொண்டு நவீன வேலைப்பாட்டுடன் அமைக்கப்பட்டிருக்கும் என பிகேஎன்எஸ் தொழில் தொடர்பு நிர்வாகி இஷாக் ஹஷிம் கூறினார். உரிமையாளர்களுக்கு வசதியான மற்றும் தங்களுக்கான இல்லத்தை இது வழங்கும் என்றும் அவர் தெரிவித்தார். 3+1 படுக்கை அறைமேல் மற்றும் 3 குளியல் அறை, உள்நே வசைமான வரவேற்பறை மற்றும் இணைப்பு அறைகளை கொண்டிருக்கும் இத்திட்டம் கூடிய பட்சம் இயற்கையான காற்று ஊடுருவும் வசதியை கொண்டிருக்கும். முக்கியத்துவம் வாய்ந்த போக்குவரத்து பகுதியில் குறிப்பாக வடக்கு-தெற்கு நெடுஞ்சாலைக்கும் (1 கிலோ மீட்டர்) கோலாலம்பூர் கூட்டரசாலை-பப்போ 5 கிலோ மீட்டர் மற்றும் கேடியம் நிலையம், தஞ்சோங் மாவீம் 7 கிலோ மீட்டர் ஆகியவற்றிற்கிடையே இத்திட்டம் அமைந்துள்ளது. இத்திட்டத்தில் வீடு வாங்கும் உரிமையாளர்கள் தங்கள் வீடும் இடங்களுக்கு எளிதாக

செல்லும் வாய்ப்பையும் கொண்டிருப்பதாக இஷாக் ஹஷிம் கூறினார். மேலும் இத்திட்டத்திலிருந்து 7 கிலோ மீட்டர் தூரத்தில் கந்தளன் இடரில் பக்கைக்கழகமும், 12 கிலோ மீட்டர் தூரத்தில் புரோட்டோன் சிட்டிக்கும், 15 கிலோ மீட்டர் தூரத்தில் நஞ்சோங் மாவீம் நகரத்திற்கும் செல்ல முடியும்.

பல்வேறு வசதிகள் மற்றும் பொழுதுபோக்கு இடங்களையும் இது உள்ளடக்கியிருக்கிறது. இதைத் தவிர பிகேஎன்எஸ் வீடமைப்பு திட்டத்தின் மூலமாக முதல் முறையாக வீடு வாங்குவோருக்கு 10 விழுக்காடு கழிவையும் 2ஆவது முறையாக சொத்துடைமை வாங்குவோருக்கு 12 விழுக்காடு கழிவையும் பிகேஎன்எஸ் வழங்க முன் வந்திருப்பதாகவும் அவர் தெரிவித்தார். இதை மூன்று பெர்னாம் ஜெயா சொத்துடைமை விற்பனை மையத்தில் கடந்த சனிக்கிழமை இத்திட்டத்தின் தொடக்க விழா நடத்தப்பட்டது. இத்திட்டம் தொடர்பான மேல் விவரங்களுக்கு www.pknsproperty.com அல்லது விற்பனை பிரதிநிதியை 016-2510113, 011-14293079, 013-9390310, 013-3421098, 017-3809037, 019-3034342, 013-3232158 ஆகிய எண்களுடன் தொடர்பு கொள்ளலாம்.

பிகேஎன்எஸ் தொடர்பான விவரம்



1964ஆம் ஆண்டின் சிவாங்கர் மாநில பொருளாதார மேம்பாட்டுக் கழகத்தின் எட்டத்தின் கீழ் 1964ஆம் ஆண்டு ஆகஸ்ட் 1ஆம் தேதி பிகேஎன்எஸ் தொடங்கப்பட்டது. சிவாங்கரில் சமூக பொருளாதார வளர்ச்சியையும் முன்னேற்றத்தையும் துரிதப்படுத்துவதற்காக மாநில அளவில் மேம்பாட்டு நிறுவனமாக இது அமைந்தது. நாட்டின் நோக்கத்திற்கு ஏற்ப நினைத்தனம், கட்டிடம் மற்றும் சமூக நிதியை ஊக்குவிக்கும் வகையில் பிகேஎன்எஸ் உருவாக்கப்பட்டது. புதிய வளர்ச்சி மையங்களின் மேம்பாடு வீடமைப்புத் திட்டங்கள், தொழில் மையம், வர்த்தம் மற்றும் முதலீட்டுத் திட்டங்களின் மூலம் இந்த நோக்கத்தை நிறைவு செய்யப்படுகிறது.

மேல் விவரங்களுக்கு ஹாஜி இஷாக் ஹஷிம் பிகேஎன்எஸ் தொடர்பு தொழில் நிர்வாகி தொலைபேசி எண் 0355250326/0329/0126633651. Email: ishak@pkns.gov.my



நோர்லலா சாமியோன், 67

“இந்த வீடுகள் யாவும் அழகாக உள்ளன. இவற்றின் சுற்றுமையம் விரிவாக உள்ளது. அதன் அலங்காரமும் கவர்சிறப்பு. எளிதும், வரவேற்பறை சிறு பெரியதாக இருந்தாலும் இன்னும் வசதியாகவும் மனநிறைவும் அளிக்கும்” என்றார் அவர்.

பூ த/பெ மலாலிங்கம், 38

“காப்பிக் இடையே நான் பிகேஎன்எஸ் வீடு வாங்கியுள்ளேன். சாவி கிடைக்கும் வரை மகிழ்ச்சியில் திணைத்தேன். பிரச்சனைகள் இருந்தாலும் இந்த வீட்டை வாங்கியதில் மனநிறைவு கொண்டிருக்கிறேன்.

“வீட்டின் அதிகாரப்பூர்வ திறப்பு விழாவில் பங்கேற்பதற்காக நான் பூக்கோங்கில் இருந்து வந்திருக்கிறேன். மேலும், இந்த வீடமைப்பு பகுதி நெடுஞ்சாலை அருகே அமைந்திருப்பதால் வரங்காலத்தில் இப்பகுதி நிச்சயம் மேம்பாடு காணும்”.



”